
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 2. november 2021, kl. 19.00 – 21.00 

                         
  
 
Afbud: Sidsel Autrup 

 
Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 14.09.21 HM/CM 
 
 
Referatet er godkendt. 
 

 
 

2. Evaluering af kontaktforældremødet tirsdag d. 5. okt.   HM/CM 
 
 
Foredraget med Ditte Andersen var værd at vente 1,5 år på. Det var et godt arrangement med et 
godt indhold, som vi kan bruge videre i vores daglige arbejdet med mindset. 
 
Der var en god dynamik. Det var spændende, anderledes og hun har helt sikkert givet os noget 
at arbejde videre med.  
 
Ærgerligt at der ikke kommer flere forældre fra skolen. Ved et lignende arrangement kunne vi 
evt. overveje at invitere forældre i børnehaven med.  
 

 
 

3. Evaluering af deltagelse på vælgermøde tirsdag d. 26. oktober HM/CM 
 
Heidi, Dorthe, Maibrit og Arne deltog i vælgermødet om folkeskolerne i Viborg Kommune. Væl-
germødet var arrangeret af Viborg Lærerkreds og Skolelederforeningen. 
 
 
Det var positivt, at der var så mange fremmødte og stemmerne fra skolebestyrelserne fik plads. 
Mange intentioner – få konkrete svar eller bud på løsninger.  
 
God drøftelse omkring rammevilkår, skolernes forskellighed, inklusion og forholdet mellem folke-
skole og private skoler. 
 
Spændende at følge hvad de gør på den anden side af valget.  
 

 
 
 

4. Nyt vedr. frivillighed og ”Skolens Venner”  HM/CM 
 
 
Aftale med ”Skolens Venner” – der er dog ikke frivillige klar lige nu. Vi håber der er frivillige som 
kunne have lyst til at prøve det af, så vi i praksis kan lave en prøvehandling.  
 

 



 

5. Nyt fra elevrådet HM/CM 
 

 
- Elevrådet har været til byrådsdag – 24.000kr blev forhandlet hjem til skolen, som skal 

bruges til at skabe bedre rammer for hygge og fællesskab i den gamle skolegård. 
- Flot forarbejde i elevrådet og gode forhandlingsevner hos det udvalg der var afsted 

gjorde forskellen.  
- En inspirerende dag. 
- Der arbejdes videre i elevrådet på at konkretisere udmøntningen af pengene i samar-

bejde med legepladskonsulent.  
- Stor ros til elevrådet fra skolebestyrelsen. 

 
 
 

6. Ansættelse af to nye lærere       HM/CM 
 
Information vedr. ansættelse af to nye lærere.  
 

 
- Jonna Svenstrup i udskolingen – dansk- og engelsklærer - pr. 1/11 
- Patrick Lassen i indskolingen/mellemtrin – musiklærer m.m. – ansat pr. 1/12 

 
 
 

7. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     HM/CM 
 
Prioritering af punkterne: Fremtidens folkeskole i Viborg, Evaluering og opfølgning på skolebo-
den, drøftelse af sammenhængsmodellen, opfølgning på høringssvar vedr. det kommunale bud-
get – herunder hvorfor Hald Ege Skole er forsvundet ud af overslagsårene for renovering.  
 
 

- Intet til referat.  
 

 
 

8. Meddelelser 
 

 
- Der er kommet midlertidig ibrugtagningstilladelse, så nu kan den nyrenoverede del af 

skolen tages i brug med forbehold i forhold til antal personer i bygningen.  
 

 
 
9. Evt. 
 

- Henvendelse vedr. evt. opsætning af spritdispensere. Spritdispensere bliver opsat til for-
ældre i indskoling og Sfo.  

 

 


